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Abstract (en)
[origin: US2014298601A1] An innovative cleaning device (1) is described, more particularly for the cleaning of swimming pools and ornamental
pools having a casing, a casing base (13), with at least one suction opening (14, 15) arranged on the casing base, a pump (20, 21) connected to the
suction opening and conveying fluid to be cleaned into the casing, an actuator for moving and at least one nozzle (27) which is connected to a high-
pressure water pump. Also provided is a rotor (25) with at least one arm (26) arranged in a rotatable manner in the casing, the end area of which has
the nozzle (27) directed at the bottom of the pool.

Abstract (de)
Es wird ein neues Reinigungsgerät (1) beschrieben, insbesondere zur Reinigung von Schwimmbecken und Zierbecken, welches ein Gehäuse, eine
Gehäusebasis (13), mit zumindest einer an der Gehäusebasis angeordneten Ansaugöffnung (14, 15), einer an der Ansaugöffnung angeschlossenen
Pumpe (20, 21), welche dazu dient eine zu reinigende Flüssigkeit in das Gehäuse zu befördern, einen Antrieb zur Fortbewegung und mindestens
eine Düse (27), welche mit einer Hochdruckwasserpumpe verbunden ist, aufweist. Es ist ferner ein Rotor (25) mit mindestens einem drehbar im
Gehäuse angeordneten Arm (26) vorgesehen, dessen Endbereich die auf den Boden gerichtete Düse (27) aufweist.
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